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VRAGEN EX-ARTIKEL 40 REGLEMENT VAN ORDE INZAKE (aanloop naar) JAARWISSELING 2019/2020

     

Geacht College, 

Naar aanleiding van een aantal incidenten in aanloop naar- en tijdens de recente jaarwisseling en de 

Raadsinformatiebrief van het College van 22 januari 2020 met als onderwerp “Jaarwisseling 2019-

2020” heeft de PAB fractie de volgende vragen en opmerkingen: 

In de genoemde brief worden alleen de datums 31 december 2019 en 1 januari 2020 beschouwd.  

Echter gedurende de periode voorafgaand hieraan, vanaf ongeveer half december, heeft zich ook 

een aantal incidenten voorgedaan. Hieronder staan een paar voorbeelden: 

1) Appartementencomplex aan de Eilandstraat. 

Daar is eind december vuurwerk in een brievenbuspaneel gegooid. Hierdoor zijn 4 van de 15 

brievenbussen zowel aan de buitenkant als aan de binnenkant beschadigd en ontzet. Het paneel 

is provisorisch gerepareerd nadat er aangifte bij de politie is gedaan. De politie kon echter niets 

doen. De verzekeringsmaatschappij van de VvE van dit complex heeft aangegeven dat de schade, 

door vandalisme ontstaan, voor eigen rekening komt. De schade is begroot op € 3.500,—. 

2) Op 29 december waren de gehele dag in- en om de brandgang achter de huizen (Kolblei en 

Oostkil) zware knallen te horen.  Zeer waarschijnlijk als gevolg hiervan is, volgens de politie,  

brand ontstaan in een schuur en aan een schutting. Politie en brandweer waren snel ter plaatse. 

Materiele schadebedrag onbekend. 

 

Afgezien van deze twee voorbeelden hebben heel veel inwoners de dagen in aanloop naar oud en 

nieuw veel overlast ervaren van zeer zware knallen. Maar ook de dagen na 1 januari was dit nog 

regelmatig het geval. In de Oostpolder waren zondagavond 2 februari om 21.20 uur nog enkele 

knallen te horen. Denk ook aan de angst die dit bij huisdieren heeft veroorzaakt.   

 

Vraag 1:  Om welke reden neemt u alleen 31 december en 1 januari in beschouwing? De dagen c.q. 

weken ervoor doen zich immers ook oud en nieuw gerelateerde incidenten voor? 

Vraag 2: Hoeveel meldingen van schade en overlast zijn er zowel bij de Melddesk, de gemeente als 

politie geregistreerd tijdens de dagen/weken voorafgaand aan oud en nieuw? 

Vraag 3: Wat is de geschatte schade, zowel aan gemeentelijke als particuliere eigendommen, 

ontstaan tijdens de dagen/weken voorafgaand aan oud en nieuw? 

Vraag 4: Hoe vaak heeft overleg plaatsgevonden met inwoners die schade hebben gemeld tijdens de 

dagen/weken voorafgaand aan- en na oud en nieuw? 
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Naar aanleiding van de Raadsinformatiebrief over dit onderwerp: 

Incidenten P.J. Oudstraat en woningbrand: 

Van 31 december 2019 ‘s middags tot diep in de nacht van 1 januari 2020 is voor de flats aan de P.J. 

Oudstraat zeer zwaar, waarschijnlijk illegaal, vuurwerk afgestoken door een grote groep van circa 40 

jongeren. Met als gevolg enorme materiele schade (meer dan € 50.000,-) aan de flat (kozijnen, 

ramen en screens) en omliggende laagbouw woningen. Het grasveld is met benzine overgoten en in 

brand gestoken. Vlammen van plusminus drie meter hoog waren het gevolg. De bewoners zijn 

ronduit bang geweest. Men heeft herhaaldelijk melding gedaan bij politie en gemeente. De politie is, 

aldus de bewoners, eenmaal wezen kijken maar kon volgens eigen zeggen niets doen: “je mag nu 

eenmaal vuurwerk afsteken”.  Dit incident wordt in de Raadsinformatiebrief nauwelijks genoemd, 

behalve dat genoemd wordt dat er diverse meldingen door bewoners zijn gedaan. Ook de 

woningbrand in de Wilgendonk wordt slechts terloops genoemd, dit terwijl de woning nog steeds  

onbewoonbaar is. 

Er zijn volgens de Raadsinformatiebrief 24 verkeersborden, negen afvalbakken en een stalen bank 

vernield. 

Ondanks voornoemde incidenten, vernielingen en overlast staat in de Raadsinformatiebrief dat  

zowel de brandweer als de politie aangegeven dat de sfeer goed was. De conclusie is: “wij kijken 

terug op een goede jaarwisseling die zonder grote incidenten is verlopen”.    

Dit roept de volgende vragen op:    

Vraag 5: Wat is volgens het college de definitie van een groot incident? Wat van een klein incident? 

Welke objectieve criteria worden hiervoor gebruikt? Aanvullend hierop: Verwacht u dat de bewoners 

van het huis met woningbrand en de bewoners aan de P.J. Oudstraat ook van mening zijn dat het 

hier kleine incidenten betrof?   

Vraag 6: Hoe is het college tot de conclusie gekomen dat er zich geen grote incidenten hebben 

voorgedaan? Dit indachtig o.a. de woningbrand, incident aan de P.J. Oudstraat en de incidenten die 

zich hebben voorgedaan tijdens de dagen/weken voorafgaand aan oud en nieuw. Aanvullend hier op: 

Hebben collegeleden zelf ’s avonds en ‘s nachts waarnemingen in de verschillende wijken gedaan? 

Er wordt in de Raadsinformatiebrief alleen mededeling gedaan van meldingen die zijn gemeld in de 

Melddesk.  Uit contacten die onze fractie onderhoud met inwoners is gebleken dat er ook 

rechtstreeks bij de gemeente en politie meldingen van overlast zijn gedaan.  

Vraag 7: Hoeveel meldingen zijn er binnen gekomen via andere kanalen dan de Melddesk, zoals 

direct bij de gemeente en politie? Waarom zijn deze niet vermeld in de Raadsinformatiebrief?  
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In de Raadsinformatiebrief wordt alleen de schade genoemd aan gemeentelijke eigendommen, niet 

aan die van particulieren of verhuurders zoals bijvoorbeeld woningbouwverenigingen. Wij begrijpen 

dat het lastig dan wel niet mogelijk is schadebedragen van particuliere eigenaren te vermelden. Maar 

een zin die er aan refereert dat ook particulieren in sommige gevallen forse schade hebben 

ondervonden zou de werkelijkheid recht doen. 

Vraag 8: Waarom staat er in de brief geen enkele referentie naar opgelopen schade door 

particulieren of verhuurders? Nu lijkt het schadebedrag van € 5900,- relatief laag, terwijl in 

werkelijkheid dit bedrag inclusief particuliere schade waarschijnlijk meer dan € 100.000,- bedraagt. 

In onze gemeente is een aantal vuurwerkvrije zones aangewezen, zoals o.a. bij de kinderboerderij. 

Vraag 9: In hoeverre zijn de vuurwerkvrije zones gerespecteerd? Heeft hier handhaving op plaats 

gevonden. Zijn hier gegevens over geregistreerd? 

Vraag 10: Wat gaat het college het komend jaar anders doen? Wat ging fout, goed, kan beter? 

      

   

 

Namens de PAB fractie, 

Jaap Hoogeveen, vicefractievoorzitter. 

6 februari 2020. 

 


